
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/14355.

Benyújtás dátuma: 2020-12-15 16:05

Parlex azonosító: 6Z9MEDFL0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Stummer János (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nyújt-e segítséget a Kormány a 
baromfitenyésztőknek?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt napokban a Baromfi Termék Tanács több javaslattal is előállt annak érdekében, hogy a 
2020-as esztendő gazdasági nehézségei ne fenyegessék közvetlenül megszűnéssel és a teljes 
ellehetetlenüléssel az ágazat szereplőit.

A Baromfi Termék Tanács javasaltai alapján kérdezem Miniszter urat, hogy a Kormány tervezi-e:

1. A baromfitenyésztéssel foglalkozók közvetlen bértámogatását?

2. A szektor által előállított termékek általános forgalmi adójának 27-ről 5 százalékra történő 
csökkentését?


